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The poem rhymes nanchong, color nanchong
Where is the strong? My hometown is nanchong.
Nanchong, guguo state; In the county of bashan, han han. East to the state of chu, south of bayu, west of shu du, north lead sanqin. The wind of bold and bold, and the air of the empty spirit. The scenery of the lingxiu, the qi yun solo; The color is gorgeous, the humanity is prosperous. The poets have been kept for generations and cultural relics are everywhere.
Though she is far away, she will not take the exam. The source of the three countries, however, has the credentials. Zhang fei luma, help three points of the world; Chen shou table ink, keep the pen. Brocade screen is picturesque, lu dongbing, du zi mei forget; White pagoda qianxun, wang ping changliu, xie natural soaring, zhang SAN feng. From Ming to qing dynasty, talented and talented people, jiji in the hall, different and sufficient. But in the present, there are many heroes, there are tens of thousands of red army soldiers, a red sky. Sider charcoal, good name retention; Zhang LAN participated in politics, Confucianism and sage. More to zhu DE\'s hometown. The folding pine trees are admired in all directions. Ruiqing small house, on the bank of the pillow to meet the four guests. Flower poses, bright colors.
The victory of nanchong, the color of the color, not in this. There are many people in one city, there are many people in the mountains, there are many water people, and there are few water people. Nanchong city, there are few mountains, more color. There are the mountain, the golden spring, the dancing phoenix, the qingquan, ling yun, the heping, fengya mountain, the ancient Taoist temple, the old Buddha courtyard, the incense, the gain of its spirit. The water is the jialing, the year is evergreen, the cross bridge several, the form is different, the distance count, the distance echoes.
As for high ping jincheng, lang zhong jin ping, camp shan *eng, yilongma saddle, peng \'an sangzi, jialing silk fang, southern shengzhong, shenyu, more difficult to count. Guzhou ancient 8 scenery, visitors to the area. The landscape nanchong, the humanities nanchong, the poetic rhyme nanchong, the color nanchong, if the book is picturesque, there is no unread, can appreciate, the goods also, cherish the past little known.
The pen did not neglect the writing, only love me nanchong, the desire to build the homeland did not forget. The poetry of nanchong, let the world know the deep culture of nanchong culture; The color nanchong, let the world know nanchong xiushan lishui, is my long-cherished wish.
Beautiful and southern, poetic rhyme! Qi zai nanchong, bright colors! 600 li jialing scenery, two thousand years old city; The first meandering of China, the wonders of the world; A fascinating culture of The Three Kingdoms. The poetry of nanchong, in the form of _poetry_, means _rhyme_; Color nanchong, in the form of _color_, meaning _color_, a poem and a painting, one leaf, each other, no wonder. There are paintings in the poem, in the paintings, in the color of the nanchong, in the colors of nanchong, the world of the millennium silk, the freshness and the freshness of the beautiful mountains and beautiful mountains, in order to give the world a meaningful yearning.
My hometown nanchong, the poetic rhyme nanchong, color nanchong.
甘肃高考满分英语作文范文 第二篇
My family lives in a village in Guangdong Province, which belongs to the hilly scenery here is me introduce you to the beauty of my hometown.
First you will think that this village is like a and houses are mixed together and are located in every corner of the on the heights and looking down, you will feel that this is a jungle are many trees and longan trees growing on the hills around the is a clear stream at the foot of the hill.
The food in my hometown is also unique in the most famous dishes here are white-cut chicken and stinky is also grilled corn, a small dish like roasted sweet fragrant dishes, if you take a bite, you will linger.
how about it? My hometown is very charming, if you like it, come on.
甘肃高考满分英语作文范文 第三篇
我的家乡就是江汉油田，地处江汉*原，这里美丽富饶、景色秀丽，是石油人奋斗生活的地方。
My hometown is Jianghan oil field, which is located in Jianghan Plain. It is a place where oil people struggle to live with beautiful and rich scenery.
尤其是每年三月油菜花开的季节，漫山遍野都是金灿灿的油菜花，像给大地穿上了一件金色的衣裳。放眼望去，仿佛一幅美不胜收的画卷啊!
Especially in March of each year, when the rape flowers are blooming, the mountains and fields are full of golden rape flowers, like putting a golden dress on the earth. Looking at it, it\'s like a beautiful picture!
还有一大片被称为植物“活化石”的水杉树林。那里美极了，一颗颗高大如云、清秀挺拔的水杉树像忠诚的.哨兵一样，挺立在那儿，守卫着油城人民。
There is also a large forest of Metasequoia called _living fossil_ plants. It\'s a beautiful place. Tall and clear fir trees stand there like loyal sentinels, guarding the people of the oil city.
这就是我既美丽又可爱的家乡—江汉油田。
This is my beautiful and lovely hometown Jianghan Oilfield.
甘肃高考满分英语作文范文 第四篇
20_年甘肃高考改革最新方案语文180分，数学150分，英语多考，综合320分
学生高中一年级就可参加全国社会化的统考,外语一年两考，三年六考，取最高分记入高三的高考成绩。
语数两科设定在6月7、8中的一天统考学生选考三门，按五级制评价。
一：政策解读
1、取消一本线，保留本科线。
致使各大院校会设置自己的专业线，好高校，好专业的竞争变得尤为激烈。
2、文理不分科会导致试卷难度上升，对善于文科的\'学生不利，善于理科的同学扩大了竞争优势。
3、明面上，英语不再统一在高三进行统考，其竞争变得更加残酷。
名校对于英语成绩有要求，这就促使你不断提高成绩。
改革前如果你的英语成绩不够好，可以通过优势学科拉分。
改革后，英语成绩不够好，甚至可能失去进入名校的资格!
4、三科等级考的存在，使得每门学科都要均衡发展。
20_甘肃高考英语改革应对策略
1、夯实所有学科基础，不让任何学科成为“短板”。
2、高中知识抢先学习，避免学习落差。
新高一开学后，就将面临“分班考”，分班考将是抢占高中优秀师资的一个机会。
很多学校都会拿高一期中试卷作为考卷。
这就要求你，各门学科在暑期达到高一期中水*。
3、极其重视英语，从现在开始抓起，力争第一次英语社会化考试，就考最高分，减轻日后的学习负担。
4、提前树立目标，为“高校自招”做准备。
三：准确定位英语
1、高考改革后，英语实行社会化考试，一年两考，三年六考。
考生可多次参加，取最高成绩。
这就意味着考生如果能在自己英语水*最好的时候(中考后)把握时机，在高一就尽早考出最好的成绩，那么就可以在接下来的时间里拿更多的时间来进行其他科目的学习。
2、英语课程需要我们科学合理地规划。
在高一想取得英语社会化考试的最高分，需要在初中做好充足的准备，做好初中三年英语的整体科学规划显得尤为重要。
力争在初中三年夯实英语的基础，一举决胜中考进名校，摘取英语高考最高分，两全其美!
四：英语课程规划
1、英语考试无论如何改革，考试内容的基本体系不会改变。
英语的综合能力提高了才能从容应对各种形式的英语考试。
2、高考命题杜绝繁难偏旧，基本以20_年的试题难度为标准;
3、20_年，英语将一年两考，三年六考，但是学生的会考成绩计入高考总分(A等100分，B等85分，C等70分)，学生可以多次报考会考，最终以最好成绩为准;
4、除了少数民族加分政策以外，其它加分政策都将取消;
5、志愿填报也有微调：考前填报，但从明年开始执行*行志愿，第一志愿可以同时报2个，第二志愿可以同时报3个。
20_年语文(文理同卷)180分，数学(文)150分，数学(理)150分，文科综合320分，理科综合320分。
英语文理同卷，实行社会化考试，一年两次考试，按最高分记入高考成绩，英语满分100分。
文科综合要注重考查学生运用所学的基础知识、基本原理、基本观点和基本方法从不同角度发现问题、分析问题和解决问题的能力，重视发展学生参与社会生活的能力，促进正确的情感、态度和价值观形成。
考试分值由300分提高到320分。
在改革招生录取制度方面，重点内容包括两个方面：一是普通高校逐步推行基于统一高考和高中学业水*考试成绩的综合评价、多元录取机制。
二是加快推行职业院校分类招考和注册入学，体现职业教育的特色。
一些报考高职院校的学生可不参加高考，学校依据其高中学业水*考试成绩和职业倾向性测试成绩录取。
其中，最引人注目的改革内容是，以英语为主的外语将在高一就可提前参与通考，高考统考变为社会化考试，有望打破“一考定终身”。
高三高考可能只有一天，“只考语文、数学两门”。
此外，学生可在高一、高二、高三，根据自身兴趣选择地理、化学等科目考试，招生院校也将根据自身要求对学科成绩继续要求。
艺术课、体育课和思想道德课内容，也将成为考核因素。
——我的家乡雅安英语作文
甘肃高考满分英语作文范文 第五篇
My hometown, a village locating beside a small river, is a wonderful place with beautiful scenery surrounded. Because of the poor geographical environment and without an asphalt road, the whole village is poor and people’s lives are tough. Generally, people grow rice and some other crops for a living. Most young people work at the city, leaving their parents and children at home, which is the status of the vast majority of rural area. It seems that only in this way can rural people live a better life.
我的家乡，是坐落在小河旁，被美景环绕的村庄。由于贫瘠的地理环境，没有一条柏油公路，村子很贫穷，村子里的人也生活艰辛。老乡们都是靠种水稻和其他作物维持生计。大多数年轻人都到城市工作，家里只留下老人和孩子，这是大部分农村地区的普遍境况，只有通过这种方式，农村才能过上好日子。
甘肃高考满分英语作文范文 第六篇
My home town is a beautiful place. It stands beside a wide river and is rich in fish and rice.
我的家乡是一个美丽的地方。它毗邻一条宽阔的河流这里盛产鱼和大米。
But in the old days it was a poor and backward little town. Many people had no work. They lived a hard life.
但古时代，这是一个贫穷落后的.小城镇，许多人没有工作，他们过着艰苦的生活。
In 1949 my hometown was liberated. Since then great changes have taken place there. The streets have been widened. Factories, schools, hospitals, cinemas and theatres have sprung up one after another. The life of the people is greatly improved.
1949年，我的家乡*了。自那时以来已经发生了很大的变化。街道被拓宽，工厂，学校，医院，电影院和剧院如雨后春笋般涌现了一个又一个，人民生活得到很大提高。
I love my hometown. All the more I love its people. They are working hard so as to make it still richer and more beautiful.
我爱我的家乡。所有我爱的人。他们辛勤工作保持着它的美丽和富饶。
甘肃高考满分英语作文范文 第七篇
Dear Lucy,
How are youdoing? I am LiHua, a 17-year-old teenager currently studying in your , our class plan to visit the nursing home this Sunday in order to helpthe old there and enrich our afterschool life. As the vice monitor, I wouldlike to invite you to come with us.
Here are somedetails about this activity. To begin with, we will leave the school by bus at8:00 AM and return at 5:00 PM. Besides, there will be a lot of activities suchas making Chinese dumplings and giving performances, which will be not onlymeaningful but also interesting.
Hopefully, youwould like the plan and join us. I have the confidencethat we will have a great time there. Thanks for reading my letter. I amlooking forward to your reply and your decision.
Best wishes,
Yours,LiHua
甘肃高考满分英语作文范文 第八篇
Welcome to my hometown! Shanghai is my hometown. It is a modern and busy town. It has a long history. There are many big supermarkets， beautiful gardens and good factories here. It is very easy to go shopping. You can see big trees and nice flowers. There are many restaurants in Shanghai. The food tastes very can enjoy eyery minutes of it. Many visitors e here to enjoy it.
——我的家乡泊头作文 (菁选2篇)
甘肃高考满分英语作文范文 第九篇
My home town is a beautiful place. It stands beside a wide river and is rich in fish and rice. But in the old days it was a poor and backward little town. Many people had no work. They lived a hard life. In 1949 my hometown was liberated. Since then great changes have taken place there.
The streets have been widened. Factories, schools, hospitals, cinemas and theatres have sprung up one after another. The life of the people is greatly improved. I love my hometown. All the more I love its people. They are working hard so as to make it still richer and more beautiful.
甘肃高考满分英语作文范文 第十篇
My hometown is in Gansu Tianshui, where beautiful scenery, four seasons, known as the _birds\'twitter and fragrance of flowers, the small southern gansu_.
There are many products: sweet and sour apples; big and sweet peach Qinan Tianshui tea tank; be handed down from age to age; bright white, sweet and charming Qinan crisp white melon; beautiful Tianshui pottery; world-famous Tianshui lacquer; beautiful water Pang Gong Yu; Tianshui sparkling little and dainty straw; the Yuanyang Wushan jade exquisite paper-cut; Tianshui; Xiangxiang, Ma Tianshui Zanthoxylum; delicious Qinan hot and sour pork tripe soup; red hot pepper, Gangu Tianshui wine; Tianhe Qingrejiedu spring; water slurry; Tianshui and delicious fish......
My hometown has many of the most famous places of historic interest and scenic beauty, of which several volts temple and the Maijishan grottoes.
Legend has it that the ancestors of mankind Fu Xi was born in Tianshui, and later, people in order to commemorate him, built a temple for him, it is the temple of Fu Xi. A door oncoming is a few tall cypresses, right at the door, put the year with the goddess patching the sky to go up stone, and then walked into the front hall, is a statue of Fu Xi, Fu Xi left standing horse Pegasus, percussion with Fu Xi to create a right. Out of the main hall of Fu Xi, back through a small arch, then came to Lotus Pond. Every year in the first month of fifteen, people are here to watch the lights, guess the fans. Into the Fu Xi square, a happy figure in front of you fly past, every year Fu Xi ceremony, the Chinese people around the world are here to worship ancestors.
I love Tianshui, love its magic. Fu Xi painted in Taishan in Gua Gua, Nu Wa Wan Zi Shan had once mended. I love Tianshui, love its ancient. Eight thousand years ago, our ancestors in the house repaired and burned pottery. I love Tianshui, love its beauty. The Shimen night, spring and autumn rain, Cooper, Jade Spring Xian guan......
Beautiful Tianshui, I love you!
甘肃高考满分英语作文范文 第十一篇
I love my home full of laughter.
Spring, the willow sister off white dress and put on a green wedding dress. Naughty brother leaned out of the grass a little head, little sister showed the white on the cheek. Farmer uncle hard cultivation, sowing in the field. Our children play on the lawn. Birds seem as if they are caught and singing. In the beautiful village left a good echo.
In summer, the stream; the stream. We are children playing by the river. The *s in the below shade chit chat. Cicada cried, as if to say: _hot hot dead!_ A bird in the sky freely pleasant flight. In the beautiful left a good memory in the field.
Autumn, sister maple trees with red leaves, as if to meet the harvest year. Flowers are going to say goodbye to its brothers and sisters. Farmer uncle in the hope of the field, harvest of his own work achievement. We are to help farmers uncle work. Bird flocking to say goodbye to everything here. In the field full of laughter and left a good farewell.
Winter, snow swirl underground. We are playing happily in the path. All plants gave in, only the Holly standing proudly in the wind and snow. Most animals hibernate. In this quiet winter, the winter sister\'s footprint.
I love my hometown.
我爱我那充满欢声笑语的家乡。
春天，柳树姐姐脱掉了白连衣裙，换上了绿婚装。调皮的小草弟弟探出了小脑袋，小花妹妹露出了洁白的面颊。农民伯伯在田野里辛勤的耕耘、播种。我们小孩子在草坪上玩耍。小鸟仿佛被吸引住了，也放声歌唱。在那美丽的乡村里留下了美好的回声。
夏天，溪水哗哗的流着。我们小孩子在河边玩耍嬉戏。大人们在树阴下谈天说地。知了在叫着，好象在说：“热死了热死了!”小鸟在天空上自由自在地愉快飞翔。在那美丽的田野里留下了美好的回忆。
秋天，枫树姐姐飘落着红叶，仿佛在迎接丰收的一年。小花准备去和它的哥哥姐姐们告别了。农民伯伯在*，收获着自己的.劳动成果。我们在帮助农民伯伯干活儿。小鸟成群结队地在和这里的一切告别。在那充满欢笑的田野里留下了美好的告别声。
冬天，大雪纷纷扬扬地下了起来。我们在小路上愉快地玩耍。所有的植物都屈服了，只有那冬青树在风雪中傲然屹立。动物们大多都冬眠了。在这僻静的冬天里，留下了冬姐姐的足迹。
我爱我的家乡。
甘肃高考满分英语作文范文 第十二篇
我的家乡——芜湖，是座美丽的滨江城市。听爸爸说，以前的芜湖是个环境优美，空气清新的城市，夏季的.雨后，经常能看到美丽的彩虹如七彩桥一般挂在天边。
我在家里看到过很多爸爸小时候的生活照片，在照片中，我看到天空万里无云，马路上的机动车很少，环境比现在好多了。
现在的芜湖，每天都有成千上万辆汽车行驶在马路上，这些汽车排放的尾气中有大量的有害气体，这些气体都是对人体有伤害的。怪不得每天早上我上学的时候，天空中总是灰蒙蒙的一片，湛蓝深远的天空消失不见了，就连小鸟也不愿意叽叽喳喳了。
你知道吗，芜湖她在哭泣，她哭人们这样伤害她，破坏她，把她原本美丽的面貌变成了这样丑陋。我建议有车的家庭要减少车辆的使用，尽量步行或坐公交车，大家要爱护花草树木，不乱扔垃圾，这样才能让我们的城市空气更清新。
“日出江花红胜火，春来江水绿如蓝。让我们大家赶紧行动起来，保护我们生存的环境，让空气污染不要伤害我们的家园！保护我们的家，从你我做起，从现在做起！
甘肃高考满分英语作文范文 第十三篇
开学都几个星期了，真想知道在各位老师眼中的我是什么样的，是调皮，开朗，还是根本就没有注意我。
星期一中午，老师把我旁边的三个人叫去，像是有什么事。他们学习都很好，我想应该是有好事吧。我做着作业，但不知为何却一直心不在焉，头不由自主地望向位于教室最后一排的班主任的桌子。我瞪大着眼睛，想知道他们在干嘛。唉，还是算了吧。又不关我的事，看什么看呀！不一会，他们回来了，手中多了一张纸。他们说是他们的作文，老师说写得好，就打印出来了，说是有什么不妥的地方叫他们改改。“哦，还好没有我，不然又多了一份作业。”我继续写着作业，虽然看似不在乎，其实心里不知道有多么失落。我的作文为什么没有被老师看中？老师不会不喜欢我了吧？
午休之后，英语老师把昨天的听力发了下来，我考了98分，高兴得不得了，简直有想让全世界都知道这个消息的冲动。这时，班主任走了过来，询问上午改作文的几个同学的英语分数。我心中窃喜，班主任肯定会问我吧，我的分数比他们都高，可是老师询问完他们几个，就走了。老师没有问我。我依然笑着和他们讲话，但心里有说不出的失落、沮丧和难过。为什么班主任偏偏没有问我？难道我是一个不值得班主任看重的学生吗？她甚至连瞟都不瞟我一眼。
晚上熄了灯，我和小兰躺在床上讲起了话，管理员发现了，就叫我们俩下去罚站。第二天早上管理员和班主任说了此事。让我意想不到的是，班主任竟然没有把我叫去谈话。我就纳闷了，难道班主任是忘记了吗？不会吧。我突然想起才开学班主任说的话，她说如果批评了我们，并不是说不喜欢我们了，而是看重这个学生。如果对一个学生不闻不问了，就说明她对这个人很失望。想到这里，我顿时生出了一个恐怖的念头，那就是老师对我很失望！但是当我想起这几个星期的所作所为，的确，真的是不尽人意，上课时不时开小差，做作业也不是很积极，中午也不安心睡觉，经常往商店里边跑。
我想，我之所以得不到老师的重视，完全是因为我不够出色，不够认真，不够努力。要想得到老师的器重，就一定要好好学习。
因为我在乎老师对我的看法，在乎同学对我的评价，所以我一定要把每一件事都做好，让我的生活不留下遗憾。
甘肃高考满分英语作文范文 第十四篇
My home town is a beautiful place. It stands beside a wide river and is rich in fish and rice. But in the old days it was a poor and backward little people had no work. They lived a hard life. In 1949 my hometown was liberated. Since then great changes have taken place there. The streets have been widened. factories, schools, hospitals, cinemas and theaters have sprung up one after life of the people is greatly improved. I love my hometown and all the people there. They are working hard so as to make it still richer and more beautiful.
我的家乡是一个美丽的地方。它位于一条宽大的河流边上，盛产鱼和大米。但是在过去它是一个贫穷落后的小镇。许多人没有工作。他们的生活过得很艰辛。1949我的家乡*了。自那以后发生了很大的变化。街道已经拓宽。工厂，学校，医院，电影院和剧院如雨后春笋般涌现。人们的\'生活有了很大的改善。我爱我的家乡和那里的人。他们正在努力工作以使它更丰富、更美丽。
甘肃高考满分英语作文范文 第十五篇
我的家乡─积石山，位于黄河中上游，是甘肃省的一个小县城，与青海省隔河相望。独特的地理优势，使我的家乡山清水秀，四季分明。
春天，大地从寒冬中苏醒过来。春风吹拂着大地，在春雨的滋润下，树木慢慢吐出嫩芽，小草也长出了嫩绿的芽儿，公路边的柳树姑娘梳理着她那柔顺的长发，仿佛是想用最好的姿态来迎接远方的客人。叮咚!叮咚!小溪奏着欢快的乐曲向远方奔去。农民伯伯也开始忙活起来，用他们勤劳的双手，在这片肥沃的土地上，撒下希望的种子。小伙伴们脱掉棉袄，冲出家门，奔向草坪，在草坪上快乐的奔跑。
夏天到了，树木更加茂盛了。天上没有一丝云彩，太阳炙烤着大地，一阵风吹来，卷起一股股热热浪，让人感到窒息。但家乡的人们并不担心，因为我的家乡有好多天然的避暑圣地─被誉为“天然氧吧”的“尕护林”，神奇的“石海”;树木繁茂，幽深宁静的“崔家峡”;几乎能与九寨沟媲美的“大墩峡”等等。每逢周末节假日，闲下来的人们纷纷呼朋唤友，到这些没有污染的清凉之地赏景，野炊，聚会，欢声笑语久久在山间回荡……
转眼，秋天就到了。秋姑娘穿着金色的衣裳，翩然降临，带来了农民们期望的劳动果实,到处都是丰收的景象。天气也渐渐的凉了，小草和野花都垂头丧气的，连*时最爱漂亮的柳树姑娘都失去了往日的生机，伤心的看着一片片发黄的叶子在阵阵秋风中献给她的最后一段舞蹈。
在小孩子的期待中，冬天如期而至。鹅毛大雪覆盖了大地，好像为大地盖上了一层厚厚的棉被。松树的针叶上凝着厚厚的雪霜，连柳树的枝条都裹上了雪，宛如白玉雕成。山间的灌木丛变成了洁白的珊瑚丛，千姿百态，令人恍惚置身于童话世界中。小孩子们不顾大人们的阻拦，都三五成群的跑出去玩雪，打雪仗、堆雪人、滑雪，不一会儿，一个个都成了“雪人”，但他们好像怎么都玩不够，小手都冻红了也不愿意回家。那一张张天真的笑脸为这寒冷的冬天增添了不少暖意。
家乡的四季是如此的多姿多彩，让我怎么能不去迷恋，不去赞美呢?
甘肃高考满分英语作文范文 第十六篇
蓦然回首，才发现，成长的历程如一条小溪，流淌过*静的湖面，也流淌过沙石阻挡的急流，但你有没有发现，在这条小溪中，你得到了很多的启示。
随着年龄的增大，思维也渐渐放开，对事物的认识也越来越广，有了自己的想法、感悟，也不免有了一丝过去从未有过的烦恼。
曾几向时，我还是一个天真的小孩，脸上带着永不褪色的可爱微笑，没有烦恼，时不时的嘴里含着块奶糖，与邻居的小朋友们一起玩捉迷藏。而今，我却在皱着眉头写作业、想未来，还时常因为某件事不敢做而担忧、害怕。就如上初中后的每学期学校举行的运动会。
知道吗?我以前很喜欢运动，可自从上初中后，运动会却成了我最为头疼的一件事了。原因很简单，因为我很害怕，可笑吧，开运动会我害怕什么?我怕的正是运动会谁要当运动员。因为我小学有过当运动员的经历，所以班里选运动员时就会总会把我选上，我很害怕这种情况出现，所以总是推三阻四。不是不喜欢运动，而是因为自己长胖了，而且*时又不经常锻炼，害怕给班里拉分，害怕同学、老师会不理解。不过，这种想法已不存在了，因为这次运动会我并没有取得好成绩，原以为会被同学笑话，结果换来的是同学们热烈的掌声。原本被束缚的思维打开了，我不再害怕运动会了，因为即使我在比赛期间并未取得好成绩，也不会受到谴责，因为我努力了。
成长中，我们一定会遇到很多事情不敢尝试，但不去试试就永远不知道结果。把你束缚的思维放开吧!勇敢地去尝试。即使答案并不满意，但你参与了就会有收获!
——甘肃高考英语改革方案 (菁选2篇)
甘肃高考满分英语作文范文 第十七篇
My hometown is in Lanzhou. It is the capital of Gansu province. It is a city with a long history and beautiful scenery.
The scenery in Lanzhou is very beautiful. There are scenic Baitashan is the breath of the primeval forest, very thick and Xinglongshan, Baitashan par Wuquanshan, there is a long history of the the Yellow River bridge, it is like a dragon is located on both sides of the Yellow River, and now the construction of the beautiful decoration, the lights of the Yellow River customs line, it is a a place in a hilarious. Fairyland.
Lanzhou not only has beautiful scenery, but also has many products. Lanzhou is the hometown of fruit, there are sweet and delicious melon, the Yellow River honey, yellow winter pear fruit, Bing Bing cool soft pear. Throughout the year are fruits constantly. Lanzhou\'s snack is famous, there are people to drool with envy\'s beef noodles, delicious niangpi, water slurry.
The rapid development of Lanzhou, the past one, the road less, only transportation sheepskin rafts and carriage, people wear clothes color is also very monotonous...... Now there is a tall on both sides of the street scene in the edifice, broad flat road car The stream never stops flowing., heavy traffic. The train runs faster and farther, bringing convenience to people. Most people use lights, televisions, washing machines, telephones, and some people have com*rs, air conditioners, people\'s living standards have improved, and people wear colorful clothes, beautiful.
The future of Lanzhou is more beautiful. People will use wisdom and effort to invent cars that have wind before they can run. With a vacuum cleaner in the sky, our sky becomes bluer, the air is fresher, and the sun is brighter.
I love my hometown, beautiful Lanzhou.
甘肃高考满分英语作文范文 第十八篇
Friends, have you ever been to my hometown - Sichuan city of Leshan province Wutongqiao? My hometown East is tall and majestic Bodhi mountain, into the sky with the building to the west, Chung Adams River and mountain river across the whole city. Here is a good place since ancient times, mountain ring of water around, beautiful scenery and rich resources.
As the name suggests, is the hometown Wutong bridge, there are many bridges. There are many rivers and many natural bridges. The majestic around clearance bridge, like a steel dragon lying Chung Adams River, connecting the East and west coasts, the natural moat change thoroughfare. There are ancient awn Creek Bridge, after decades of wind and rain, is still the only way 213 national road. You see the beauty of the arch, like a rainbow hanging in the sky a riot of colours, add bright colors for wutongqiao. The swing bridge is more interesting, go up shaky, but near misses, some really exciting! The most interesting is the new style pontoon bridge. It floats on the blue water of the river and walks on it. It is cool and refreshing, and has no flavor. In addition to being built Chung Adams River Bridge and Zhenhua bridge, will make Wutongqiao more famous.
There are more bridges and more boats, of course. Ferries still have ferries to ferry people back and forth. They are tourist boats, boats, foot cruises, water tea houses and Cara OK boats for entertainment.
The construction of the customs also have a unique style in the gallery around waterside pavilion, pavilion in Shanghai beauty appreciation is more enjoyable. During the day, a landscape of lakes and mountains panoramic view, intoxicated; night, Chung Adams River, Xi River mang lights reflected in the calm waters, like a blossoming lotus, The brightness dazzles the eyes. dizzying.
River, bridge, ship, pavilion, add a lot of charm to the small city of Wutongqiao, Wutongqiao make known as _Oriental Venice_ said.
Hometown is the big banyan tree with luxuriant foliage. The banyan tree also known as yellow barrel tree, whether in the mountains or in the river, it can be seen everywhere. Banyan green and luxuriant, strange posture, endless life, and some even live for hundreds of years. In summer, banyan trees shade the sky and silently open umbrellas for people. People talk in under the umbrella of natural, ancient theory today, is really _cool Rong Yin ten in the cold._. The banyan tree but also purify the air, not only the Wutongqiao more beautiful embellishment, but also made great contributions to the purification of the city. It is no wonder that the poet once wrote a poem of praise: _the towering banyan Wutongqiao, Lingyun amidst the Minjiang River tide. Match the West Mountains and rivers of the motherland first richly adorned or plainly dressed, johnson._
Wutongqiao is also rich in citrus. In October, an invigorating autumn climate, citrus mature, one covered with branches, like agate, like balls, endearing, full hillside is a golden yellow, it is good to hear or see. Take off an orange and have a look; enjoy; smell and drunk. Peel the skin, put a flap in the mouth, gently bite, red juice will red tongue, taste sweet and delicious, moderate acid, feeling comfortable from the mouth to the heart, so that people eat more to eat.
This is my hometown - the beautiful wutongqiao. _Seeing is believing_, all corners of the country friends, please come to our hometown, people will warmly welcome you wutongqiao!
甘肃高考满分英语作文范文 第十九篇
Dear Lucy,
I\'d like to invite you to join us for a visit to the nearby nursing home next Saturday for the Double Ninth Festival. It is the day for the elderly in our culture. We\'ll go and make dumplings and cakes with the elderly people there. We\'ll also spend some fun time together singing, dancing and playing games, which we hope will make them happy. We should come back around 4 o\'clock in tne afternoon. If you are able to come with us, please let us kow and we\'ll wait for you at the school gate at 9 in the morning.
Looking forward to your reply.
Yours,
Li Hua
>高考作文频道精心推荐：
甘肃高考满分英语作文范文 第二十篇
My Hometown
Welcome to my hometown! Haimen is my hometown. It is a modern and busy town. It has a long history. There are many big supermarkets, beautiful gardens and good factories here. It is very easy to go shopping. You can see green hills, big trees and nice flowers. There are many restaurants in Haimen. You can enjoy Haimen goat. It tastes very delicious. Many visitors come here to enjoy it.
There are many good places to visit. There is a park and a big Shopping Mall. You can see films in Renmin Theatre. My school is one of the best schools in my hometown. It is on Changjiang Road. It is very beautiful. I hope you can come and visit soon.
甘肃高考满分英语作文范文 第二十一篇
你的看法
注意：1. 短文开头已经给出，不计入总词数;2. 词数：100左右
3. 参考词汇：生动的vivid;智慧intelligence
【参考例文】
Should Internet Slang Be Prohibited?
At present, Internet Slang, such as “GG, MM, Xia Mi”，has become popular among the teenagers.
There are different opinions on Internet Slang. Some students think Internet Slang is vivid, fashionable and full of humor and intelligence. Besides, it makes chatting on the Internet quicker.
However, some other students think Internet Slang lacks depth of thought and is too simple. Also, it is hard to understand and not accepted by most people. The words sometimes might make people confused, even resulting in misunderstanding.
Every coin has two sides. In my opinion, living in the Information Age, if we don’t know the Internet Slang, we seem to fall behind the times. It will be OK as long as these terms are used correctly in proper situations.
甘肃高考满分英语作文范文 第二十二篇
My hometown is abeautiful place. It stands beside a wide river and is rich in fish and the old days it was a poor and backward little people had no lived a hard 1949 my hometown was liberated. Since then greatchanges have taken place streets have been widened. Factories,schools, hospitals, cinemas and theatres have sprung up one after lifeof the people is greatly love my hometown. All the more I love are working hard so as to make it still richer and more beautiful.
我的家乡是个美丽的地方，它座落在一条宽宽的小河旁边，富产鱼和大米。但是在过去它是个又穷又偏僻的小镇。很多人没有工作，生活很难过。1949年*以来，我的家乡发生了很大的变化。道路拓宽了，工厂、学校、医院、电影院和歌剧院一个接一个建成。人们生活质量大大地提高了。我爱我的家乡，更爱家乡的人们。他们辛勤工作保持着它的富有、美丽。
甘肃高考满分英语作文范文 第二十三篇
1. 自我介绍;
2. 祝贺苏琳生日;
3. 感谢工作人员;
4. 索取苏琳三岁生日照。
注意： 1. 词数100左右;
2. 可以适当增加细节，以使行文连贯。
Dear Sir/Madam,
Greetings from China! I’m Li Hua, a student in Sichuan. I’ve been a panda lover since I was a child. About three years ago, I was delighted to learn that Baiyun gave birth to her daughter Sulin and I’ve been watching her grow on your website. Now she’s going to be three. I’d like to wish her a happy birthday and to express my thanks to you for your hard work. Because of your diligent contributions, Sulin and her parents are living a happy and healthy life in the US. By the way, could I have a photo of Sulin taken on her third birthday?
Thank you very much in advance!
Yours truly,
Li Hua
甘肃高考满分英语作文范文 第二十四篇
My hometown lies on the Plain of North China. The famous Grand C* of China is to the east of our village. This is the place where my forefathers have lived for generations. When I was a boy I often played with other children near the bank of the c*. I watched the passing boats, and I wished to travel all over the world.
我的家乡位于华北*原。*著名的京杭大运河是我们村庄的东边。这是我的祖先们世世代代居住的地方。当我还是个小孩时,我经常和别的孩子在运河的岸边上玩耍。我看着过往的船只,我想环游世界。
There are about 800 people in our village. A pond, teeming with fish, lies in front of the village. I used to swim there in summer and skate in winter. It was in this pond that I spent the happiest days of my childhood.
我们村子大约有800人。村子前面的一个池塘里充满着鱼。夏天的时候，我过去常常在那里游泳在，冬天的时候就滑冰。我童年最快乐的日子就是在这个池塘里。
To the north of our village are great fields. When spring comes, the crops begin to grow, turning the fields green. When crops turn yellow in autumn, the peasants start to harvest them.
我们村以北是伟大的田野。当春天来时，庄稼开始生长，把整个田野变成绿色。当庄稼在秋天变黄时，农民就开始收获了。
Between the c* and our village is an orchard. There were only a few kinds of fruit trees years ago, but now the peasants grow many sorts, including peach, plum, apple and orange.
我们村和运河之间是一个果园。几年前只有几种果树，但现在农民种植了很多品种，有桃、李、苹果和橙。
The majority of the villagers have become much better off. About a quarter of the households have bought television sets and tape recorders. A reading-room and a library have been built. Every evening many young people go to the evening school to learn science and read newspapers.
大部分的村民生活已经变好了。大约四分之一的家庭买了电视机和录音机。一个阅览室和一个图书馆已经建成。每天晚上很多年轻人去夜校学习科学知识和阅读报纸。
Two roads cross in front of our village. On summer evenings, people sit under the trees enjoying the cool breeze. The houses in our village are well laid out.
在我们村前有条十字路。夏夜,人们坐在树下享受凉爽的微风。这是我们村子里制定好了的约定。
By the end of last year, 35 students in our village had graduated from senior middle school, and 12 students were enrolled at colleges.
This is my hometown. I hope you will make a visit here one day.
到去年年底,我们村里已有35名名学生高中毕业，有12名被大学录取了。
这就是我的家乡。我希望有一天你能来这里参观。
甘肃高考满分英语作文范文 第二十五篇
where is my home?
some fish are forced to leave polluted water and are flyingin the sky. but unfortunately, air is also so polluted thatthey have to wear masks. each of them is crying, “where is myhome?” what a terrible sight!
mankind has brought so much pollution. waste is being pouredinto rivers and seas. poisons to kill pests in farming andchemicals go into rivers and seas, too. poisonous gasses fromfactories also make the air so dirty. the whole balance of natureis being destroyed as a result of our ignorance of theenvironmental protection.
personally, man can not live alone on the earth. should fish diefrom serious pollution, so would man! it is high time we didsomething to prevent such a scene from happening.
甘肃高考满分英语作文范文 第二十六篇
My hometown is in shanghu lake village. Hometown is so beautiful, so natural, I love my hometown.
My hometown is picturesque scenery, I love it very much. The clear water like a huge mirror. The wind blows, the water ripples, sipping on the like many scales. The fish swimming in the water, kept blowing bubble, bubble colorful, landed like grapes. The shore flowers with the wind girl with out of graceful dance. Beautiful flowers nodded to the river, like to make friends with the stream. The grass foil the floret, far look like a picture. Draw water, flowers, grass, and green mountain. Such as pine trees, plum trees, peach trees on the hill. Pine trees tall and big, like falling warrior in protecting our country. The plum tree is not afraid of wind pressure deceives snow; Not afraid of the cold. In the cold winter, proudly stand on snow. This is not the spirit of the Chinese nation?
Our hometown is not only beautiful scenery, but the hometown people industrious guileless. He sunrise and make, whether every day. Facing the loess back down. Home now people want to get up early on, under the sun shine to pick a eggplant grain of grain sweat from the forehead to the ground, put the eggplant at noon sold, hurried back home to eat lunch. A meal again to pick, the end of the day they are busy. Hometown people break water bamboo, even to break in the morning, the sun to go home.
The hometown people industrious, I and many of the children at home! I and children play together, study together, to the stream to play, every day to go out for a walk. In winter, we together make a snowman in the snow snowball fights, the wonderful memory always in my mind.
Ah! I love my hometown. My hometown is beautiful, natural, I want to stay at home forever.
甘肃高考满分英语作文范文 第二十七篇
我的家乡是个美丽的地方。
春天到了，那里百花齐放，万紫千红，生机勃勃，就像一个美丽的天堂。看小草从泥土中钻出来了，开始舒展身体，开始为大自然增添光彩。你在看呢，小花正在与刘树说话呢，小花问柳宿，你喜欢春天吗？柳树回答说：我喜欢春天。小花又说：为什么呢？柳树回答说，因为春天能给人一种新生的感觉。
夏天到了，词里一日炎炎暑气蒸人，骄阳似火，是个玩耍的好地方。夏天的河水是人们的好帮手，一群小孩子正在河水里快活的玩耍着呢！有的人正在河中洗衣服，如果在夏天和冷饮会给人一种凉爽而又过瘾的感觉。夏天会让人们变得非常懒惰，给人一种不想干活懒洋洋的感觉。
秋天到了，秋天是一个勤劳的日子，因为稻子熟了，水果也熟了，果园里有苹果，一橘子香蕉等水果，看那农民伯伯正忙于收稻子呢，从远处看，金黄的稻子，就像是一副画上的景色。
冬天到了，那里冰天雪地，寒气逼人，白雪皑皑，当我走出门时就摔了个狗啃泥，外面到处是白雪皑皑，冰天雪地，连个落脚的地方都没有，我还看见许多人在铲雪，我问他们你们为什么要铲雪呢？有一个人说因为雪很滑，一不小心就会摔倒，这时我才知道为什么要铲雪，虽然冬天很冷，但是许多小孩不怕冷，他们在雪地里堆雪人打雪仗，玩的非常开心！
这就是我美丽的家乡！
甘肃高考满分英语作文范文 第二十八篇
我国中秋“赏月”、吃“月饼”的习俗，距今已有两千多年。中秋最早只是“祭月”节令，“赏月”大约是从东汉开始形成。
“中秋”一词最早见于《周礼》。我国古代在每年庄稼收割的八月，人们都要举行祭月的仪式，以祈祷丰收。《礼记》言：“天子春朝日，秋夕月。”“夕月”即指当时帝王“秋天祭月”的一种特殊礼制。据史书记载，在秦汉之前，帝王就有春天_、秋天祭月的礼制。魏、晋至唐代，皇亲国戚和达官显贵们将祭月礼制进一步深化，把“祭月”与“赏月”逐渐融为一体，每年月到中秋，帝王“对酒当歌”，骚人“吟诗作画”。安史之乱以后，祭月和赏月之风迅速从官宦之家进入民间。
中秋赏月的风俗在唐代已经流行，到北宋初年，朝廷正式设立中秋节。《宋史•太宗记》中“以八月十五为中秋节”和“中秋节食玩月羹”“民间争占酒楼玩月”等记载，已经描绘出中秋节的赏月情景。南宋吴自牧在《梦粱录》中对此记述颇详：“王孙公子、富家巨室，莫不登危楼，临轩玩月，或开广榭，玳筵罗列，琴瑟铿锵。酌酒高歌，以卜竟夕之欢。至如铺席之家，亦登小小月台，安排家宴，团围子女，以酬佳节。
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